

主日崇拜程序

序	樂		司琴
	Prelude		Pianist
唱	詩	121 馬槽歌 Away In A Manger	會眾
	Praise	135 請聽天使在高唱 Angels We Have Heard In High	Congregation
禱	告		領會
	Prayer		Liturgist
讀	經	路加福音 1:46-55	會眾
	Scripture	Luke 1:46-55	Congregation
獻	詩		Children 兒童詩班
	Offertory	神深愛世人 God So Loved the World	詩班 Choir
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School			
證	道	我心尊主為大	劉再生牧師
	Sermon		Rev. Solomon Liu
奉	獻	馬槽奉獻	會眾
	Offertory	Manger Offering	Congregation
唱	詩	137 到各山嶺去傳揚	會眾
	Praise	Go, Tell It on the Mountains	Congregation
報	告		領會
	Announcement		Liturgist
彼	此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
	Greetings		Congregation
三	一頌		會眾站立
	Doxology		Congregation
祝	禱		劉再生牧師
	Benediction		Rev. Solomon Liu
阿	們		會眾站立
	Amen		Congregation

本週事奉表(2010年12月19日 10:30 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄	幼幼班 Toddler	任偉良執事
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	Rob Moore、杜一平
翻譯 Interpreter	任偉良執事		Joshua、Betty
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母		Mary Krueger
招待 Usher	羅鷺生姊妹	午 餐 Lunch	江 航姊妹
Power Point	劉丹輝弟兄		陳 蕙姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄	12/24 週五 6:30 PM	燭光崇拜
司獻 Offertory		12/25 週六 地區小組	暫停一次

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 上主日有Bro. Mark Burton偕妻黃翠瑩姊妹(Naomi, 住Hurst)，初次參加主日崇拜，感謝主，求主保守賜福。
3. 上主日慕拉弟聖誕宣教奉獻，經結算青少年、兒童及贊助人為\$508.24，已收奉獻\$1,815.00，共2,323.24，將匯轉SBC，感謝主，求主使用。
4. 週三(12/22)禱告會分區舉行，請擇一參加。
5. 週五(12/24)聖誕夜燭光崇拜於6:30PM舉行，請參加。
6. 週六(12/25聖誕節)地區小組聚會除東北小組已於昨(12/18)舉行外，北、東、西、南區均暫停一次。
7. 下主日(12/26)將召開堂議會審決2011年聖工與預算，及聘請王鴻傳道為兼任青年牧者案。2011預算為\$250,276.00，其中新堂貸款與維護費約\$114,660.00(45.81%)，人事費約\$57,396.00(22.93%)，詳見公佈欄。
8. 本週請為以下五個家庭代禱——劉再生牧師家、劉偉弟兄家、劉曉謙女士家、劉艷飛姊妹家、衛新濰弟兄家。
9. 跨年禱告會訂12/31(週五)10:30PM舉行，請參加。(團契聚會暫停)
10. 為建堂工作迫切代禱，求主保守——* 施工中之：外部磚牆、冷氣管線、內部隔間、水電管線；* 擋土牆工程；* 氣候、工程進度與工地安全；* 建堂經費需要。
11. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體代禱——吳文正執事健康、陳紫屏姊妹健康、Hershel弟兄母親健康。* 為趙曉茹姊妹復元代禱。

Nov. 15, 22	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting 週三家庭禱告會	暫停	C.H Chernly 陳慕全弟兄家	Allan Yam 任偉良執事家

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
2. Welcome friends, brothers and sisters who are worshiping with us for the first time. May God bless you.
3. Last Sunday, Bro. Mark Burton and wife Naomi (lives in Hurst) came to worship with us for the first time, thank the Lord, may He bless them. After lunch we will celebrate December birthdays, please attend.
4. For the Lottie Moon Christmas Mission Offering our church raised \$2323.24 in total (including kids & sponsor matches \$508.24 and \$1815 from offerings) and it will be sent to SBC. Thank the Lord, may the money

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一〇年十二月十九日 December 19th, 2010



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

been used on His gospel.

5. Wednesday (12/22) prayer meeting will be held in different homes, please attend.
6. Friday (12/24), Christmas Eve Candle Light Service will be held at 6:30 PM at church, please attend.
7. Saturday (12/25) Christmas, the regional small group meeting will be canceled. The Northeastern small group met yesterday (12/18) already.
8. Next Sunday (12/26) we will have a congregational meeting to vote for the 2011 church budget and engage Minister Joshua Ong as the Youth Pastor. The 2011 church budget is \$250276.00 in total, include \$114,660.00 (45.81%) of building mortgage and maintenance, and \$57,396.00(22.93%) of personnel expense. Please find details on bulletin board.
9. This week please pray for these five families: Rev. Solomon Liu and family; Bro. Wei Liu and family; Ms. Xiaoqian Liu and family; Bro. Nik Stanosheck and family; Bro. Xinwei Wei and family.
10. 2011 New Year Eve prayer meeting will be held at 10:30 PM on Dec. 31, please attend, the fellowship meeting will be canceled.
11. Please continue to pray for the church building: * Constructions in process: Exterior brick, AC, Interior partition, Utility; * Retain wall. * Appropriate weather, construction progress and safety. * Funding needs.
12. Intercessions: * Those who are in physical weakness: Deacon Ernest Wu; Sis. Joyce Chan; Bro. Hershel Johnson's mother. * Sis. Xiaoru Zhao's recovery.

上週統計 Last Week's Statistics (2010年12月12日)

主日崇拜 Sunday Worship	110人	姊妹會 Women Group	13人
禱告會 Prayer Meeting	15人	週五團契 Friday Fellowship	26人
奉獻 General Offering	\$3452; Building \$1010; Lottie \$895+508.24; Love \$800		

下週事奉表 Next Week's Services (2010年12月26日)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	胡剛弟兄	幼幼班 Toddler	任偉良執事
領會 Liturgist	周玉蘭姊妹	兒主班 Children	Rob Moore、杜一平
翻譯 Interpreter	卜慶恩弟兄		Joshua、Betty
司琴 Pianist	Scott Tong	午餐 Lunch	陳靄芬姊妹
招待 Usher	羅鷺生姊妹		周金春姊妹
Power Point	Luoman & Mansi		劉趙秀娟師母
音控 Audio	劉智輝弟兄	12/31 週五 10:30 PM	跨年禱告會
司獻 Offertory	Lucy Wei Wendy Wang	Friday Snack	錢鷹姊妹 葉玉卿姊妹

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師	(817) 595-5773	3941 Parchman St. North Richland Hills TX 76180-8803 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Ernest Wu Deacon 吳文正執事	(469) 322-4351	
Dennis Krueger Deacon 古柏恩執事	(817) 551-7241	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事	(817) 266-0393	
Alan Yam Deacon 任偉良執事	(817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事	(817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事	(682) 502-6131	
Mary Krueger Youth Ministry 古瑪麗姊妹	(817) 551-7241	